
EL PATRONAT ESPORTIU JA FUNCIONA 

Des que ha començat la 
temporada esportiva ROQUE-. 
ROLS ha anat informant sobre 
la formació dels dos Patronats 
que el nostre consistori ha cré-
ât en eis darrers mesos. L ' un,: 
el de cultura, ja fa uns quants 
dies que funciona i fa coses. 
L ' altre, el Patronat Esportiu, 
ha tingut un procès de forma-, 
ció una mica més tardà, Tan-
mateix, i com ja va avançar 
ROQUEROLS en el seu dia, 
el Patronat Esportiu ha iniciat 
el seu funcionament a princi-
pis d ' any, després del parèn-
tesi que han suposat les festes 
nadalenques. Per tractar sobre 
el Patronat i els seus comença-
ments en 1' esport roquerol, 
ara ja d ' una forma més pro-
funda, hem parlat amb en 
Pere Galindo, regidor d ' Es-
ports de r Ajuntament i pre-
sident de l 'esmentat Patronat. 

Una de les primeres co-
ses que el Patronat, inclús a-
bans de la seva constitució 
formal, va demanar a les enti-
tats esportives del pöble, fou 
els respectius pressupostos que 
tenien confeccionats per a la 
present temporada. D'aquesta 
manera, el Patronat es podia 
fer una idea de les necessi-
tats que I ' esport roquerol 
presentava en I ' aspecte eco-
nomic, un dels punts que hau-
rà de tractar i fer f ront en la 
seva tasca. Ara, un cop format 
definitivament i establerts eis 
càrrecs de responsabilitat del 
Patronat, "hem demanat a ca-
da entitat una Mista de coses 
urgents, que s' estan intentant 
subsanar; per exemple, s' està 
pensant en la possible soluciô 
al problema que suposa pels 
equips de fútbol la falta d'ilu-
minació de la carretera fins el 
camp de fútbol i el conse-
qüent perill que corren els ju-
gadors quan han d' anar 
a entrenar, dones molts ho fan 
a peu o en bicicleta. També 
s' ha exposât la necessitat 
de fer una nova caseta al pa-
velió, dones només n' hi ha 
tres de disponibles, ja que, 
de les altres dues, una és per 
r àrbitre i I ' altre pels tras-
tos ... i ciar, quan hi ha dos 
partits seguits, hem d' espe-
rar que eis que ocupen eis 

vestuaris acabin". Per altra, 
part, tal com ens diu en Pere,: 
ja s' han solucionat una sèrie 
de problèmes que feia temps 
demanaven una solució, com' 
ara les goteres del Pavelló, que 
més d ' Una vegada havien pro-
vocai la relliscada d ' algún ju-
gador. "També hem fet un re-
guerot al camp de fútbol, 
darrera la porteria sud, ja que 
les pluges provocaven massa 
sovint r embassament del 
camp, impedint entrenaments 
i forçant I ' ajornament de par-
tits de Miga", segueix explicant 
el regidor d'esports. 

• Per tal que él funciona-
ment del Patronat sigui el més 
eficaç possible, s' han créât 
des del primer moment tres 
comissions, formades per 
membres de la mateixa Junta 
del Patronat; 1' esportiva, 
amb els senyors Roura i Ruiz, 
I ' econòmica, amb els senyors 
Borrell i Girbau, i la de man-
teniment i per sonai amb els 
senyors Illa i Martí. " D ' a-
questa manera, esperem acon-
seguir la màxima especialitza-
ció i tractar amb més profun-
ditat els problèmes i necessi-
tats de I ' esport roquerol" 

Un dels problèmes que 
més preocupen al Patronat en 
aquests moments per la seva 
gravetat i dimensió es diu 
C.F. La Roca. Segons hem po-
gut saber, el senyor Pujáis, que 
ocupa la presidència del club 
des de fa anys, fa temps que 
vol deixar el càrrec però no 
troba substitut. A més a més, 
el club es troba, segons sem-
bla, en greus problèmes econò-
mics. "Es cert. Des de les pri-
meres reunions que vam tenir 
abans de formar el Patronat, 
ens va extranyar que no vin-
gués cap représentant del C.F. 
La Roca, tot i haver avisat a 
totes les entitats. El cas és 
que en el Club es troben amb 
un problema de gent i també 
de diners; en Pujáis ja porta 
dos mandats com a president, i 
és logic que vulgui deixar el 
càrrec després de tants anys, 
però la veritat és que no troba 
qui el substitueixi; a més, ens 
han arribat a dir, i això és el 
més greu de tot, que la situa-
ció en que es troben és tan 

Pere Gal indo, regidor d ' Esports i vice-
president dei Patronat Munic ipal d ' Es-
ports. 

greu que estan a punt inclus de 
plegar. Des del Patronat els 
hem dit que intentin aguantar 
fins al final de temporada, i 
que mentrestant trobarem una 
solució per I ' any vinent. Cree 
que és un deis problèmes que 
més atenció requereix, perqué 
el fet és que ens trobem da-
vant una mala gestio econò-
mica i amb una falta de gent 
que fa perillar el futur d ' a-
questa entitat". 

Finalment, en Pere Ga-
lindo ens comenta la possibili-
tat de que el Patronat contrac-
ti els serveis d ' un monitor, per 
tal de treure més prof i t del 
pavelló. "La nostra idea és que 
el Patronat pugui oferir els mà-
xims serveis al poblé; hem par-
lat amb en Marcel Dalmau, 
un noi que viu a Badalona, i 
que estiueja aquí a La Roca; 
ens ha dit que a Badalona està 
a un pareli de col-legis, on fa 
les classes de gimnástica. Pen-
sem que seria excel lent que, 
per exemple, eis col-legis del 
pöble utilitzessin el pavelló per 
a les hores d'educacuó física; 
o que es fés alguna cosa des-
tinada a la gent gran, amb un 
monitor. En fi, és encara una 
idea i s' ha d' acabar de per-
filar" 

F.R. 
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